
 

 

 

 

 

Øystre Slidre kommune 
 

 

 

      

 
Dykkar ref.: Vår ref.: Arkiv: Vår dato: 

 ROGAST - 17/4464 033, &17 03.07.2017 

 

 

Protokoll frå møte i eldrerådet den 29.05.17 

kl. 10.00-12.00 
 

Til stades:  Torleiv Sigurd Hovi, Gunnar Berg, Solveig Rydland, Edgar Linn, Marit 

Synnøve Opheim Østli,    

 

 Andre: Astrid Rogne (sekretær) 

 

Sak 10/17 Godkjenning av innkalling og saksliste 

 Vedtak: 

 Innkalling og saksliste vart einstemmig godkjent. 

  

Sak 11/17 Godkjenning og underskrift av protokoll frå 28.03.17 

 Vedtak: 

 Protokollen vart einstemmig godkjent. Marit Synnøve og Gunnar vart valde til 

å underskrive protokollen.   

 

Sak 12/17 Godkjenning og underskrift av protokoll fra 26.04.17 

 Vedtak: 

 Protokollen vart einstemmig godkjent. Solveig og Torleiv Sigurd vart valde til 

å underskrive protokollen. 

 

Sak 13/17 Førebuing av eldredagen. Program og val av nemnd 

 Vedtak: 

 Eldredagen blir 2.oktober. Eldrerådet vart vald som nemnd. Pensjonistane i 

eldrerådet fekk fullmakt til å koma med forslag til program. Tingvang vart vald 

som møtestad.  
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Sak 14/17 Førebuing av regionalt møte for eldreråda i Valdres. Program og val av 

nemnd.  

 Vedtak: 

 Øystre Slidre kommune er arrangør av felles møte til hausten. Dato vart 

bestemt til 16.10.17. Tidsramme 10.00 -14.00. Stad: Kommunestyresalen.  

Eldrerådet vart vald som nemnd.  Ordførar og rådmann bør ha ei rolle denne 

dagen. Tema som vart nemnt: Omsorgstunet ved rådmannen, helsing frå 

ordførar, kulturskoleinnslag, kåseri ved Solveig Rydland, elevar frå 5. klasse 

Lidar skule – Langsua.   

  

Sak 15/17 Info på heimesida til Øystre Slidre kommune ved Solveig Rydland 

 Vedtak: 

 Forslaget til innspel om endringar på heimesida til Øystre Slidre kommune vart 

vedtake å sende til rådmannen for vurdering.  

 

Sak 16/17 Møteplan 2. halvår 2017 

 Vedtak: 

 September:  11.  

 Oktober: 30.  

 

Sak 17/17 Orienteringar 

 Den kulturelle spaserstokken ved Gunnar 

o Gunnar tek kontakt med kultursjefen for å sjekke ut kva 

alternativ som finst til underhaldning på eldredagen. 

 Møte i pensjonistlaget om omsorgstun ved leiar 

o Leiar i eldrerådet har vore på møte i pensjonistlaget og orientert 

om omsorgstunet. 

 Vedtak i K-styret – Høyring framtidig sjukehusstruktur 

Sjukehuset Innlandet 

o Marit Synnøve orienterte frå kommunestyremøtet den 27.04.17. 

Det blir viktig å styrke VLMS. 

 Status forprosjekt Omsorgstun 

o Det er  møte om forprosjektet i dag den 29.05.17. 

 Møte i Pensjonistlaget 29.05.17 om velferdsteknologi 

o Gunnar og Solveig møter på dette møtet. 

 Felles eldrerådsmøte i Valdres på VLMS 12.06.17 

o Det skal meldast på tre stk. frå eldrerådet. 

 Orientering om Frivilligsentralen ved Liv Vingdal. 

o Oppstart i 2009 

o Visjon: «aktiv for trivsel» 

o Kraftsenter for folkehelse og aktivitet 

o Utstyrssentral: lager på Skogprodukt 

o Mange faste aktivitetar: Babytreff, helsetrim m.m med 

pensjonistar, trilletur Sjukeheimen, hjelpeoppdrag i heimen 

m.m. 

o 2 tilsette (100% stilling totalt) 
 

Dato:-------------------------------- 

 

 

-----------------------------------------------------      ------------------------------------------------------ 
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